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Møteprotokoll
for

Plan- og kommunalteknisk utval

Møtedato: 19.12.2022
Møtestad: Digitalt møte - Teams
Møtetid: kl. 14:00 – 14:30

Ekstraordinært møte i samband med statsforvaltaren sin oppheving av PTU sitt vedtak i sak om 
kvotefri avskyting av hjortekalv

 
 

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Aksel Mjøs H Utvalsleiar
Øyvind Litland AP Nestleiar
Kjellaug Hartveit SP Medlem
Alf Terje Mortensen FRP Medlem

 
 

Forfall meldt frå medlem Parti Rolle
Marit Adelsten Jensen MDG Medlem

 
Frammøtte varamedlemmer Parti Erstattar medlem
Johannes Seim Mjelde V Marit Adelsten Jensen

 
Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen, politisk-adm.sekretariat
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Sakliste

Saknr Tittel
      

139/22 Godkjenning av innkalling og sakliste

140/22 Kvotefri avskyting av hjortekalv 2022 - Handsaming av statsforvaltaren sin oppheving av 
vedtak "PTU 088/22"
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139/22: Godkjenning av innkalling og sakliste

Rådmannen sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjent.

  
  
19.12.2022 PLAN- OG KOMMUNALTEKNISK UTVAL

Det var ingen merknader til innkalling og saksliste

PL - 139/22 VEDTAK:

Innkalling og sakliste vert godkjent.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

140/22: Kvotefri avskyting av hjortekalv 2022 - Handsaming av statsforvaltaren sin 
oppheving av vedtak "PTU 088/22"

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Plan- og kommunalteknisk utval opprettheld sitt vedtak i sak 088/22 om fri avskyting av 
hjortekalv i alle vald: «Alle vald får tildelt fri avskyting av hjortekalv jf. Miljødirektoraret sitt 
vedtak av 23.08.2022, ref: 2022/7129. Utvalet ber valda følgje føringane som går fram av brevet 
med vedtak frå miljødirektoratet.»

Grunngjeving for vedtaket: Osterøy kommune har som mål å redusere hjortestamma jf. måla i 
Hjorteforvaltningsplanen for Osterøy kommune 2022–2025. Hjortestamma på Osterøy er vurdert 
til å vere for høg slik det er no, noko vi ser igjen både i tal hjort som vert påkjørt og nivået på 
registeret avlingsskade. 

Vi har vurdert at det er fagleg forsvarleg å gje løyve til kvotefri avskyting av hjortekalv sjølv om vi 
ikkje enno har sett effekten av redusert minsteareal for hjortevald. Dette av di det er eit uttalt 
mål i forvaltningsplanen om å redusere hjortestamma.

  
  
19.12.2022 PLAN- OG KOMMUNALTEKNISK UTVAL

Johannes Mjelde, V, ønska sin gildskap vurdert då han er formann i Mjelddalen hjortevald i 
kommunen.

-------------------------------------------
Johannes Mjelde, V, forlet møte.
Ingen vara møtte.
4 av 5 medlemmar tilstades.
-------------------------------------------

AVRØYSTING gildskap:
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Utvalet fann Johannes Mjelde gild då dei ikkje fann han ugild etter fvl. §6.
-------------------------------------------------------
Johannes Mjelde, V, kom tilbake i møte.
Fulltalig utval
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Utvalsleiaren sette fram slikt felles tilleggsframlegg:
"Fri kalveskyting kjem i tillegg til ordinære løyver, jfr. Miljødirektoratet sitt vedtak 23.08.2022, ref: 
2022/7129."

AVRØYSTING:
Rådmannen sitt framlegg vert samrøystes vedteke
Utvalsleiaren sitt felles tilleggsframlegg vert samrøystes vedteke.

PL - 140/22 VEDTAK:

Plan- og kommunalteknisk utval opprettheld sitt vedtak i sak 088/22 om fri avskyting av hjortekalv 
i alle vald: «Alle vald får tildelt fri avskyting av hjortekalv jf. Miljødirektoraret sitt vedtak av 
23.08.2022, ref: 2022/7129. Utvalet ber valda følgje føringane som går fram av brevet med vedtak 
frå miljødirektoratet.»

Grunngjeving for vedtaket: Osterøy kommune har som mål å redusere hjortestamma jf. måla i 
Hjorteforvaltningsplanen for Osterøy kommune 2022–2025. Hjortestamma på Osterøy er vurdert 
til å vere for høg slik det er no, noko vi ser igjen både i tal hjort som vert påkjørt og nivået på 
registeret avlingsskade. 

Vi har vurdert at det er fagleg forsvarleg å gje løyve til kvotefri avskyting av hjortekalv sjølv om vi 
ikkje enno har sett effekten av redusert minsteareal for hjortevald. Dette av di det er eit uttalt mål 
i forvaltningsplanen om å redusere hjortestamma.

Fri kalveskyting kjem i tillegg til ordinære løyver, jfr. Miljødirektoratet sitt vedtak 23.08.2022, ref: 
2022/7129.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Til å skriva under møteprotokollen saman med utvalsleiaren vart desse valde: Johannes Seim Mjelde 
og Alf Terje Mortensen

Lonevåg, 19.12.2022

  Runar Ludvigsen 
  Sekretær
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